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Informācija par pētījuma mērķiem un sasniegto prezentēta meža nozarei un  politikas 
veidotājiem 
 

Pētījuma rezultāti prezentēti Latvijas Meža īpašnieku biedrības organizētais diskusiju 
forums lēmumpieņēmējiem “Meža akadēmija” 24.09.2021. 

Meža akadēmijā piedalījās lēmumpieņēmēji no Saeimas, Finanšu ministrijas, Finanšu 
nozares asociācijas, Latvijas Bankas, SEB bankas, Valsts kontroles, Sabiedrisko pakalpojumu 
regulēšanas komisijas, Rīgas domes, Latvijas pašvaldību savienības, Zemkopības ministrijas, 
kā arī meža nozares organizāciju un uzņēmumu vadītāji un eksperti. Foruma galvenā tēma bija 
Zaļā kursa ieviešanas politiskie un likumdošanas instrumenti, ko piedāvā Eiropas Komisija, 
un, kas šobrīd raisa asas diskusijas gan ES, gan nacionālā līmenī. 

LVMI Silava vadošais pētnieks Dr.silv. Ā. Jansons sniedza ieskatu mežsaimniecības un 
klimata pārmaiņu mazināšanas sakarībās, kas ir līdz šim maz novērtēta tēma visos EK 
piedāvātajos politikas un likumdošanas dokumentos. 
Latvijas pētniekiem ir vērtīgi pētījumu rezultāti, kas 
palīdz saskatīt likumsakarības klimatneitralitātes 
kontekstā. 

28. un 29. septembrī notika vispasaules 
mežzinātnes forums IUFRO World day, kurā Latviju 
pārstāvēja LVMI Silava, stāstījumā ieverot informāciju 
par dažādiem pētījumu virzieniem un to sasniegtajiem 
rezultātiem, tai skaitā par oglekļa uzkrājuma dinamikas pētījumiem. 


